
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW  

SZKOŁY PODSTAWOWEJ Z ODDZIAŁAMI INTEGRACYJNYMI NR 82  

W WARSZAWIE  

Z DNIA 18 LISTOPADA 2021 R. 

 

Liczba obecnych na zebraniu: 40 (reprezentujących 42 klasy) 

Uprawnionych do głosowania: 40 (przedstawiciele klas: 1a, 1b, 1c, 1d, 1e, 2a, 2b, 2c, 2d, 2e, 2f, 3a, 

3b, 3c, 3e, 3e, 4a, 4b, 4c, 4e, 4f, 5a, 5b, 5c, 5d, 5e, 6a, 6b, 6c, 7b, 7c, 7d, 7e, 7g, 7i, 8a, 8c, 8d, 8e, 8e, 

8f, 8g, 8h) 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu.  

Z uwagi na reżim sanitarny związany z trwającą epidemią SARS-CoV-2 zebranie odbyło się w formie 

zdalnej, z wykorzystaniem platformy MS Teams. Głosowania odbyły się w formie mieszanej poprzez 

MS Teams1 oraz poprzez MS Forms.  

Zebranie prowadził Jakub Wądołowski, zastępca przewodniczącego Rady Rodziców. 

 

Porządek zebrania: 

1. Robert Ścisłowski, skarbnik Rady Rodziców zreferował szczegółowo projekt budżetu Rady 

Rodziców na rok szkolny 2021/2022: 

1.1. Założono nowe konto Rady Rodziców w banku Pekao S.A. Powodem zmiany konta są zmiany 

w przepisach prawa, które utrudniają bankom prowadzenie rachunków dla organizacji 

takich jak szkolne rady rodziców. 

1.2. Stare konto będzie działało do końca grudnia 2021 roku. 

1.3. Upoważnieni do obsługi konta zostali: Joanna Jakubowska, przewodnicząca Rady Rodziców 

oraz Robert Ścisłowski, skarbnik Rady Rodziców. 

1.4. Stan konta wynosi na dzień zebrania ok. 207.000 zł. 

1.5. Realizacja wpłat zadeklarowanych na początku roku szkolnego wynosi średnio dla całej 

szkoły ok. 64%.  

1.6. Zgodnie z deklaracjami przychód w roku szkolnym 2021/2022 wyniesie 93.305 zł. Aktualnie 

wpłynęło 59.570 zł. 33.735 zł pozostało do wpłacenia przez rodziców. 

1.7. Aktualnie rezerwa (środków pozostających z lat ubiegłych) wynosi ok. 160.000 zł.  

1.8. Suma wydatków w projekcie budżetu wynosi 146.695 zł. Wydatki zostaną sfinansowane 

z bieżących przychodów ze składek oraz z rezerwy.  

1.9. Omówiono poszczególne pozycje budżetowe w podziale na kategorie: 

1.9.1. [nagrody dla uczniów na koniec roku, 36.000 zł] Przewiduje się ok. 900 nagród po 40 

zł dla wszystkich uczniów klas 1-3 oraz uczniów wyróżnionych czerwonym paskiem w 

klasach 4-8. Dopuszcza się zwiększenie kwoty przewidzianej na nagrody w wypadku 

braku realizacji wydatków w innych kategoriach z powodu epidemii.  

Propozycję poddano pod głosowanie. Wyniki: 36 głosów za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się.  

1.9.2. [warsztaty i zajęcia w klasach, 25.500 zł] Przewiduje się dofinansowanie zajęć 

warsztatowych dla każdej klasy w wysokości 500 zł na klasę. Dofinansowanie mogą 

 
1 Z uwagi na ograniczenia techniczne MS Teams wyniki cząstkowych głosowań prowadzonych z wykorzystaniem tej 
aplikacji mają charakter orientacyjny i mogą być obarczone błędem (nie większym niż ±2 głosy). W przypadku żadnego 
z przeprowadzonych głosowań potencjalny błąd nie mógł mieć ostatecznie wpływu na jego wynik. 



uzyskać zajęcia wspierające realizację podstawy programowej lub zajęcia-warsztaty 

psychologiczno-wychowawcze. Organizacją warsztatów/zajęć zajmuje się 

wychowawca klasy, który ustala ich charakter z rodzicami uczniów swojej klasy. 

Propozycję poddano pod głosowanie (37 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.3. [sport, 19.700 zł] Przewiduje się dofinansowanie nagród w konkursach sportowych 

oraz koszulek dla uczniów reprezentujących szkołę w zawodach międzyszkolnych 

(koszulki pozostaną własnością uczniów). W dyskusji wyjaśniono, że nauczyciele WF nie 

wnioskują o dofinansowanie przez RR sprzętu sportowego, chociaż jego stan jest 

niezadowalający.  

Propozycję poddano pod głosowanie (37 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.4. [pomoc socjalna, 17.590 zł] Przewiduje się dofinansowanie wycieczek, podręczników 

oraz pomocy naukowych dla uczniów z rodzin w trudnej sytuacji finansowej (wg wykazu 

uczniów otrzymanego od szkolnego pedagoga). Planowana kwota jest mniejsza niż  

poprzednich latach z uwagi na niewielkie wykonanie tej pozycji budżetowej w 

poprzednim roku szkolnym (z powodu epidemii). Pozycja ta może zostać zwiększona 

jeśli takie będą potrzeby. 

Propozycję poddano pod głosowanie (37 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.5. [konkursy szkolne 17.190 zł] Przewiduje się dofinansowanie nagród w konkursach 

organizowanych przez nauczycieli (także w konkursach międzyszkolnych) w wyniku 

decyzji podjętej w głosowaniu: 30 głosów za, 7 przeciw, 3 wstrzymujące się.  

Propozycję poddano pod głosowanie (38 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.6. [budżet partycypacyjny, 10.000 zł] Przewiduje się sfinansowanie projektów 

wyłonionych w drugiej edycji budżetu partycypacyjnego. 

Propozycję poddano pod głosowanie (39 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.7. [biblioteka, 7.500 zł] Przewiduje się sfinansowanie poszerzania księgozbioru 

biblioteki oraz działań biblioteki związanych z popularyzacją czytelnictwa uczniów. 

Biblioteka szkolna przekazała wykaz pozycji książkowych, jakie chciałaby zakupić. 

Propozycję poddano pod głosowanie (39 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.8. [zakupy 5.900 zł] Przewiduje się zakup: 

− koszulek dla Koła Wolontariatu (37 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się), 

− kosza w kształcie serca na nakrętki (31 głosów za, 5 przeciw, 1 wstrzymujący się), 

− wyposażenia apteczki (38 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 

1.9.9. [pomoce naukowe, 2.555 zł] Przewiduje się zakup pomocy naukowych (trzecioteścik 

oraz próbne egzaminy ósmoklasisty). 

Propozycję poddano pod głosowanie (37 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

1.9.10. Pozostałe kategorie [przedstawienie, pamiątki dla absolwentów, spotkania w szkole 

i słodycze, 4.760 zł] przegłosowano blokowo: 34 głosy za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się.  

1.9.11. Poddano głosowaniu całość budżetu: 40 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Budżet został uchwalony. 

1.10. Robert Ścisłowski przekazał szczegółowe informacje o sposobie realizacji budżetu.  

2. Z uwagi na zgłoszone w wielu klasach zapotrzebowanie na bardziej szczegółowe informacje 

o planowanej rozbudowie systemu klimatyzacji w szkole, temat finansowania jednego pionu 

przez Radę Rodziców oraz temat organizowania przez Radę Rodziców zbiórki na kolejny pion 

zostały odłożone do omówienia na jednym z kolejnych zebrań Rady. 



3. Wioletta Kowacz zaprezentowała projekt logotypu Rady Rodziców. Pomysł przyjęcia logotypu 

i oznaczania nim efektów jej działalności został odebrany pozytywnie. Zaproponowane logo 

zostało ocenione pozytywnie, sformułowano kilka uwag związanych z ekspozycją nazwy Rady 

Rodziców w zestawieniu z ekspozycją nazwy szkoły. Po wprowadzeniu sugerowanych poprawek 

logo zostanie zatwierdzone poprzez głosowanie e-mailowe. 

4. Poinformowano zebranych, że trwa zbieranie uwag do projektu Regulaminu Ucznia. Zebrane 

uwagi zostaną przekazane dyrekcji szkoły.  

5. Poinformowano, że 22 listopada odbędzie się spotkanie zarządu Rady z dyrekcją szkoły. Jedną 

ze spraw będzie aktualizacja informacji o planowanym montażu taśm antypoślizgowych na 

schodach przy wejściu do szkoły.  

 

 

 

Protokół sporządzili: 

Ewelina Olender 

Grzegorz Mańko 


